Event Highlights 大事摘要

2007

May ● 五月

The Building Management and Maintenance Forum attracted over 100 participants from the industry.

「樓宇管理維修面面觀」座談會吸引了百 多名業界人士參與。▼



June • 六月

Blocks 3 and 4 of Kingston Terrace and Kai Tak Garden Phase 2 under the Flatfor-Sale Scheme were launched for sale.

「住宅發售計劃」屋苑景新臺第三至四座 及啟德花園第二期推出發售。▼



Chairman and Executive Committee members attended the IAHSA conference in Malta and visited some organisations of elderly housing and services in the Netherlands.

主席及執行委員會委員到馬爾他出席 IAHSA 國際會議,並到荷蘭參觀長者房屋 及服務機構。

September • 九月

The 55th Annual General Meeting was held on 11 September.

於九月十一日舉行「第五十五屆房協周年 委員大會」。▼



October • 十月

The Building Safety Carnival was jointly organised with the Buildings Department and the Urban Renewal Authority at Victoria Park.

與屋宇署及市區重建局假維多利亞公園舉 行「樓宇安全嘉年華」。▼



The Housing Society Academy entered into a Memorandum of Understanding with the Hong Kong Institute of Vocational Education (Tuen Mun) to jointly promote professional development in the housing industry. 房協專業發展中心與香港專業教育學院 (屯門分校)簽訂合作備忘錄,共同推動房 屋的專業發展。

November • 十一月

The Housing Society shared its experience in work safety at the Construction Industry Institute – Hong Kong (CII-HK) Conference 2007.

於「香港建造業研究學會會議2007」中分 享工作安全方面的經驗。

A Letter of Intent was signed with Hong Kong Society for Rehabilitation to jointly explore the development of an elderly housing project in Lam Tin basing on the Senior Citizen Residences (SEN) Scheme.

與香港復康會簽訂合作意向書,共同研究 於藍田發展以「長者安居樂」住屋計劃為 藍本的項目。▼



December • 十二月 The City Revitalisation Project in Kwai Chung was completed.

「葵青地區展新姿地區美化計劃」 順利 完成。▼



2008

January • 一月

The Housing Society obtained the ISO 20000-1:2005 certification in Information Technology Service Management.

房協榮獲香港品質保證局簽發 ISO 20000-1:2005 信息技術服務管理認證。

The Housing Society announced the freeze of all domestic rentals for the 11th consecutive year and to waive the rents for the month of February.

宣布連續第十一年凍結出租住宅單位租 金,並寬免二月份的租金。▼



The Housing Society kicked off the "Five Blessings in a Row" Revitalisation Project in Sai Kung.

正式展開西貢「五福臨門」市區活化 計劃。▼



A "one-stop" elderly website was launched to provide a comprehensive platform for the elderly, their families and carers.

推出全方位長者網站 —「房協長者通」, 為長者及其家人、護老者、從事安老服務 業人士提供「一站式」的資訊平台。▼



February • 二月

In the annual Housing Society Award Presentation Ceremony, scholarships and bursaries were presented to 59 students.

舉行一年一度的「香港房屋協會獎助學 金」頒獎儀式,向五十九名學生頒發獎助 學金。

March • 三月

The final batch of 579 Flat-for-Sale units at Kingston Terrace were launched for sale.

最後一批五百七十九個位於 景新臺的「住宅發售計劃」 單位開售。▶ The redevelopment of Kwun Lung Lau (Phase 1) was completed.

觀龍樓(第一期)重建落成。▼



The Housing Society co-organised Hong Kong Tree Planting Day 2008 to celebrate 60th Anniversary.

合辦「香港植樹日2008」,慶祝房協六十 周年。▼



